
Rada starostov mesta Košice 

 

Zápisnica 

z 52. rokovania Rady starostov v Košiciach,  zo dňa 24. 8. 2010 

 

Prítomní: podľa prezenčných listín 

 

 Rokovanie otvoril a viedol Daniel Rusnák, predseda Rady starostov mesta Košice. 

V úvode rokovania bolo prítomných 12 starostov mestských častí, čo je väčšina, konštatoval 

preto, že Rada starostov je uznášania schopná. 

 

K programu rokovania 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Program rokovania starostovia dostali spolu 

s pozvánkou. Starosta p. Kažimír ho informoval, že nebolo možné dostať sa 

k materiálom, nakoľko mesto malo problém so serverom. On osobne si ich stiahol už 

pred týždňom, takže tie materiály má. Predbežný termín mestského zastupiteľstva je    

7. september 2010.  

Vyzval prítomných, aby predniesli pozmeňujúce návrhy, resp. ďalšie body na doplnenie 

programu.  

Nakoľko prítomní žiadne doplňujúce návrhy nemali dal hlasovať o programe rokovania 

Rady starostov v Košiciach. 

 

Hlasovanie č. 1: za 12, proti -, zdržal sa -. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že program rokovania bol schválený. 

––-     ––-     ––- 

 

1. Informácia o plnení úloh vyplývajúcich z uznesení MZ a odpredaji majetku mesta 

Košice 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne 

pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

2. Zmena uznesení Mestského zastupiteľstva v Košiciach – návrh 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Nakoľko nie všetci prítomní mali predmetné materiály, 

aspoň trochu ich okomentoval.  

Tento bod sa týka zmeny dvoch uznesení  a to prehodnotenia účasti mesta v domácich 

i zahraničných združeniach. Je to uznesenie MZ č. 699/2008 a uznesenia MZ č. 

1029/2009 Vyhodnotenie plnenia úloh vyplývajúcich z koncepcie riešenia problémov 

bývania v lokalitách s vysokou koncentráciou osôb ohrozených sociálnym vylúčením. 

Zmeny sa väčšinou týkajú termínov plnenia. Predlžujú sa termíny plnenia, alebo 

termíny, kedy majú príslušní plnitelia úloh dávať odpočty. Schválené bolo, že sa budú 

predkladať raz polročne, teraz je návrh, aby to bolo raz ročne. V druhom prípade bol 

termín ukončenia 30.6.2010 a ten sa posúva o rok.  

Pri uznesení MZ č. 179 bod 2 z roku 2007, čo je stanovisko k realizácii priemyselného 

plánu spoločnosti Kosit, a.s., tam je návrh na vypustenie úlohy zo sledovania.  
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Pri uznesení č. 432/2008 je tiež návrh na vypustenie zo sledovania. Je to rozbor 

hospodárenia mesta Košice, záverečný účet za rok 2007. 

Uznesenie č. 569/2008 – návrh na vypustenie a je to VZN mesta Košice o dani za 

ubytovanie. Cieľom bolo zabezpečenie účelovosti využitia dane za ubytovanie opätovne 

na rozvoj cestovného ruchu v meste Košice. 

Uznesenie č. 1107/2006 je návrh na zrušenie úlohy. Ide o správu o realizácii koncepcie 

rozvoja bývania pre sociálne znevýhodnené skupiny obyvateľov mesta Košice do roku 

2010. Tam bolo prijaté uznesenie s termínom práve na koniec I. polroku 2010. Na 

začiatku už uviedol, že je návrh na predlženie termínu o rok.  

Ďalšie uznesenie je z roku 2006 č. 1108, je to tiež Koncepcia riešenia problémov 

v lokalitách s vysokou koncentráciou osôb ohrozených sociálnym vylúčením. Navrhuje 

sa zrušenie úlohy. 

Sú tam ešte tri uznesenia, kde je návrh na zrušenie úlohy a sú to uznesenia MZ č. 

93/2007 – Zabezpečenie rozvojových zámerov mesta Košice na základe podnetov 

komisií mestského zastupiteľstva, návrhov poslancov MZ mesta Košice a súčasne 

zabezpečenie ich doplnenia na základe aktualizácie PHSR zohľadňujúce podnety 

poslancov, komisií MZ v Košiciach, poslancov mestských častí a občanov.   

Ďalej je to uznesenie 372/2008 – Správa hlavného kontrolóra v bode 1/b dodržiavanie 

14 dňovej lehoty na odsúhlasenie návrhov nájomných zmlúv a dodatkov, kde je návrh 

na zrušenie úlohy. 

A nakoniec je to zrušenie úlohy v niektorých bodoch, alebo zmeny termínu  v uznesení 

MZ č. 390/2008 – Prípravy návrhu právnej formy novovzniknutých zariadení 

sociálnych služieb, ktorými sú Domov pre osamelých a ďalej podľa textu.  

Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

3. Správa o odpovediach na interpelácie a dopyty poslancov MZ 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne 

pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

4. Monitorovacia správa programového rozpočtu mesta Košice k 30. 06. 2010 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – V materiáli sú všetky náležitosti, ktoré tam v zmysle 

zákona majú byť a to stav dlhu, stav pohľadávok, monitorovacia správa v zmysle 

programového rozpočtu. 

Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

5. Návrh na 5. zmenu rozpočtu mesta Košice na rok 2010  

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Tu v programe č. 7 Služby občanom podprogram 6 

mestské časti, je v rámci financií presun 13 tis. eur z bežných výdavkov na kapitálové 

výdavky a týka sa to konkrétne mestskej časti Sídlisko – Ťahanovce. Presun z bežných 

výdavkov na kapitálové je okomentovaný. Ďalšie úpravy rozpočtu, ktoré v materiáli sú, 

sú hlavne vo výdavkovej časti a týkajú sa samotného magistrátu, obchodných 

spoločností, alebo mestských podnikov. V príjmovej časti sú zahrnuté príjmy od 

sponzorov a transfery od štátu viac menej na aktivačné práce. 

Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne pripomienky. 
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––-     ––-     ––- 

 

6. Návrh VZN mesta Košice  o erbe a vlajke MČ Košice -Západ  

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne 

pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

7. Rokovací poriadok MZ v Košiciach – návrh novely  

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Sú to zmeny, ktoré jednak vyplynuli z toho, že novela 

už dávno nebola a jednak v náväznosti na zákon 369/1900 o obecnom zriadení. 

Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne pripomienky. 

 

––-     ––-     ––- 

 

8. Rokovací poriadok MR – návrh novely 

 

p. Hlinka, starosta MČ Juh – Úvod pripomienky nie je na zvukovom zázname. Ďalej – ..sú 

zásadne verejné, ak mestská rada nerozhodne inak. To vôbec nevyplýva z novely 

zákona. Tu ide o to, že mestská rada je poradným orgánom primátora. Na jej 

rokovaniach by sa mali prerokovávať hlavne materiály, ktoré sú predurčené na 

rokovanie mestského zastupiteľstva a či je to celkom šťastné, aby verejnosť bola vždy 

prítomná, pretože tam sa prejednávajú možnože také veci, ktoré nie vždy sú 

v definitívnom štádiu a prebieha tam voľnejšia aj širšia diskusia, nevie, lebo v tomto 

volebnom  období nie je členom mestskej rady, ale nezdá sa mu to, to ako keby Rada 

starostov bola zásadne vždy verejná. Mohol by to byť precedens aj pre rokovania 

miestnych rád a jeho osobný názor je, že v zásade by mestská rada mala byť neverejná, 

ak nerozhodne inak. Nevie, prečo je to prehodené. 

Druhá vec je, čo sa píše v ďalšom odseku, že zápisnice z rokovania mestskej rady sa 

zverejňujú  na webovej stránke mesta, to je v poriadku, ale na rokovaní mestskej rady je 

rôzna debata, tam členovia majú rôzne názory, možno nie vždy sa aj rozumejú, lebo to 

je tzv. prvé čítanie, preto nevie, či to zasadanie by malo byť verejné. Jeho názor je, žeby 

nemalo byť zásadne verejné, ale malo by to byť zásadne neverejné, pokiaľ mestská rada 

v konkrétnych prípadoch nerozhodne inak. Je totiž horšie vylučovať verejnosť 

z nejakého konkrétneho dôvodu, lebo to vyzerá tak, ako keby chceli niečo tajiť, ak by sa 

rozhodli, že práve toto konkrétne rokovanie mestskej rady, alebo v konkrétnom danom 

bode programu rokovania mestskej rady, sa vyhlási mestskou radou za neverejné. Tak 

to už treba vysvetľovať a to je vždy problém. Preto by rokovanie mestskej rady malo 

ostať neverejné a keď sa chce z nejakého dôvodu, aby verejnosť bola prítomná, lebo 

klope na dvere, alebo je to z nejakých politických a občianskych dôvodov, tak sa rada 

zhodne, že tento bod programu, alebo celé rokovanie mestskej rady bude výnimočne 

verejné.  

To je jeho názor a nechce, aby to tam bolo, už aj vzhľadom na to, že je to úloha 

z porady primátora. Nevie, aký bol dôvod na jej zadanie, zrejme priblížiť sa verejnosti, 

čo je v poriadku, ale tu sa nič netají, lebo zápisnice z rokovania sa zverejňovať majú, aj 

budú. Ale medzi riadkami – niekedy v zápisnici nie je napísané všetko. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Toto je všeobecný názor, aby rokovania mestskej rady 

boli neverejné. Je to poradný orgán a ak by boli verejné, tak si to ani dosť dobre nevie 
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predstaviť, asi by rokovanie nemohlo byť v týchto priestoroch. Je to poradný orgán, 

ktorý pripravuje návrhy riešení a návrhy uznesení, kde čo sa mení, niektoré materiály sa 

cizelujú. Rokovanie zastupiteľstva, to je už niečo iné. No aj na mestskej rade odznel 

väčšinový názor, aby to ostalo tak ako je v súčasnosti. 

Konštatoval, že k tomuto bodu neboli ďalšie pripomienky a Rada starostov neodporúča 

schváliť novelu Rokovacieho poriadku mestskej rady v predmetnom bode. Zápisnice 

mestskej rady by sa zverejňovať mali. 

Dostal email od poslanca p. Halenára s otázkou, že kde sú zverejnené zápisnice z Rady 

starostov. Zatiaľ mu ešte neodpovedal, veď aj rokovanie Rady starostov je neverejné. 

Osobne nie je proti tomu, aby sa zápisnice z rokovania Rady starostov zverejňovali, 

nepreberá sa tu nič, čo by bolo predmetom štátneho tajomstva.  

No v zápisniciach sa píše aj o záležitostiach, ktoré ešte nie sú celkom vyprecizované 

a nie je vhodné, aby to išlo vonku, veď ten zápis by mal byť doslovný. Toto si treba 

premyslieť a rôznom bude možné sa ešte raz k tomu vyjadriť, aby sa prijal kolektívny 

záver, aby vedel, ako odpovedať p. Halenárovi na mestskom zastupiteľstve, ktorý ho 

k tomu určite vyzve a skritizuje, že neodpovedal na email.  

 

p. Hlinka, starosta MČ Juh – Jeho názor je, že zverejňovanie zápisníc nie je to isté, ako účasť 

verejnosti na rokovaní zastupiteľstva, mestskej rady, alebo miestnej rady, či už na Rade 

starostov, lebo akonáhle je tu účasť verejnosti, tak tá sa môže nejakým spôsobom aj 

zapojiť a žiadať o slovo. Môže to predlžovať rokovanie a z nejakých dôvodov aj 

komplikovať. Ale zverejňovanie zápisnice, to je akási kontrola zo strany verejnosti 

a tomu by sa brániť nemali. Preto odporučil zverejňovať zápisnice aj z Rady starostov aj 

z mestskej rady. Ale účasť verejnosti priamo na rokovaniach, to je iná kapitola, lebo je 

tu priama možnosť zasahovania do rokovania, čo nie je vhodné aj preto, lebo tu sa žiada 

doplnenie uznesenia, prepracovanie materiálu a podobne. Procedurálne a postupné veci 

nie sú vhodné na to, aby sa o tom každý všetko dozvedel. Samozrejme, že v zápisnici je 

ten výsledok zapísaný.  

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Uzavrel tento bod. Nakoľko sa vzniesla táto 

pripomienka, nie je možné zobrať materiál na vedomie a Rada starostov nesúhlasí 

s touto novelou, resp. neodporúča ju.  

Rada starostov neodporúča schváliť novelu Rokovacieho poriadku Mestskej rady 

v Košiciach v časti účasti verejnosti na rokovaniach. 

 

Hlasovanie č. 2: za 11, proti 1, zdržal sa 1. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že návrh nebol schválený, lebo  

nezískal potrebný počet hlasov (12). V bode rôzne sa prejedná ako to bude v prípade 

Rady starostov.  

––-     ––-     ––- 

 

9. Protest prokurátora proti uzneseniu MZ č. 1025 z 15. a 16. 12. 2009  

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Bolo to aj medializované, včera bol o tom článok 

v Korzári. Ide o poslednú úpravu rozpočtu z minulého roka. 

 Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne pripomienky. 

 

––-     ––-     ––- 
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10. Zmeny a doplnky ÚPN HSA Košice, lokalita Vyšné Opátske 

11. Zmeny a doplnky ÚPN HSA Košice, lokalite diaľničný privádzač V. Opátske  

      – Zdoba 

 

p. Beca, starosta MČ Vyšné Opátske -  Toto všetko je veľmi previazané. Nemá ničproti 

územnému plánu hospodársko-sídelnej aglomerácie, nemá nič proti územnému plánu 

zóny, ale je tam ďalší bod č. 11 Územný plán v lokalite diaľničný privádzač, tak s tým 

problém má, lebo proces nie je ešte uzavretý. Do konca mesiaca je možné dávať 

pripomienky zo strany občanov, vyjadrenia mestskej časti. Má taký dojem že v bode 11 

predbiehajú dobu. Na druhej strane nie je možné uzavrieť bod 10 bez bodu 11, lebo to 

tvorí jeden súvislý celok. Z toho dôvodu navrhol body 10 a 11 zaradiť na ďalšie 

rokovanie mestského zastupiteľstva, keď sa prejedná a uzavrie lokalita diaľničný 

privádzač Vyšné Opátske – Zdoba ako celok. K termínu zastupiteľstva sa to stihne, no 

zatiaľ sa nevie, aké sú výstupy od ľudí. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Je tu návrh starostu p. Becu, aby body 10 a 11 boli 

z programu vypustené a preložené na ďalšie rokovanie. Predkladateľ počítal zrejme 

s tým, že zastupiteľstvo je až v septembri a dovtedy sa tie pripomienky vyhodnotia 

a pokiaľ by boli takého charakteru, žeby to blokovali, tak sa to stiahne. 

 

p. Beca, starosta MČ Vyšné Opátske -  Zatiaľ nie je známe ani stanovisko ÚHA. On svoje 

stanovisko má, niektoré pripomienky sa spracovávajú. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Odznel návrh pána kolegu na presunutie bodov 10 a 11 

na ďalšie rokovanie mestského zastupiteľstva z dôvodov, ktoré uviedol, to znamená, že 

termín prijímania pripomienok k bodu 11, k zmenám  a doplnkom územného plánu 

hospodársko-sídelnej aglomerácie mesta Košice – diaľničný privádzač Vyšné Opátske – 

Zdoba je až 31. august 2010. 

 

Hlasovanie č. 3: za 12, proti -, zdržal sa -. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že návrh bol prijatý. Za hlasovali všetci 

prítomní.  

Pre zápis: Rada starostov odporúča body č. 10 a 11 z programu rokovania mestského 

zastupiteľstva presunúť na ďalšie rokovanie Mestského zastupiteľstva v Košiciach. 

––-     ––-     ––- 

 

12. Zmeny a doplnky ÚPN HSA, jún 2010 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne 

pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

13. ÚPN Z Košice - Vyšné Opátske – aktualizácia 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne 

pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

14. Zmeny a doplnky ÚPN HSA Košice, lokalita Košice – Šaca 
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p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne 

pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

15. Zmeny a doplnky ÚPN Z Lorinčík 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne 

pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

 

16. Zmeny a doplnky ÚPN Z Barca, lokalita Gavlovičova 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne 

pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

17. Zmeny a doplnky ÚPN Z Barca, lokalita Pri cintoríne 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne 

pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

18. Cyklistická mapa Košice 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – V materiáli je iba dôvodová správa, mapa nie je 

pripojená. Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne ďalšie pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

19. Priebežná správa o činnosti EHMK 2013, n.o. k 30.06.2010 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne 

pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

20. Koalícia 2013+ , návrh na člena dozornej rady za mesto Košice 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne 

pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

21. Delegovanie zástupcu mesta Košice do orgánov OZ Košická aréna 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne 

pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

22. Aktualizácia plánu rozvoja mesta Košice na roky 2009-2011 - návrh 
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p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne 

pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

23. Akčný plán Koncepcie politiky mesta Košice vo vzťahu k deťom a mládeži na roky 

2010-2013 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne 

pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

24. Vyhodnotenie plnenia úloh vyplývajúcich z Koncepcie riešenia 

problémov bývania v lokalitách s vysokou koncentráciou osôb ohrozených    

sociálnym vylúčením 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne 

pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

25. Zabezpečenie činnosti CVČ v zmysle nariadenia vlády SR č. 276/2010  

Z. z., ktorým sa mení a dopĺňa nariadenie vlády SR č. 668/2004 Z.z. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne 

pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

26. Predaj nebytového priestoru pre nájomcu EDEN s.r.o., Hlavná 116 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Ide o 59,2 m2 znalecký posudok je 55 tis. eur, návrh 

komisie  je 65 tis. eur. Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

27. Zníženie vyvolávacej ceny bytu na ul. Kustrova 3 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Ide o predaj dražbou, za pôvodnú cenu sa záujemca 

nenašiel. Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

28. Kúpa dokončených investícií na ul. Žižkova mestom Košice 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Jedná sa o parkovisko. Konštatoval, že k tomuto bodu 

neboli žiadne  pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

29. Bezodplatný prevod pozemkov v k.ú. Jazero a investícií na ul. Baltická 17  

      do vlastníctva mesta Košice 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Investorom stavby miestnych komunikácií bol 

Multibau. Pozemky pod chodníkom sú vo vlastníctve firmy a tá požiadala o ich prevod 

do vlastníctva mesta hlavne kvôli zimnej údržbe a čistote. Majetková komisia tento 

prevod odporučila. Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne pripomienky. 

––-     ––-     ––- 
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30. Zverenie nehnuteľností do správy SMZ v k. ú. Južné mesto 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Jedná sa o pozemky na dvoch uliciach.  

Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

31. Dlhodobý prenájom pozemkov, predkupné právo a predaj stavieb  

v areáli Malinovského kasární pre A4 CORP s.r.o. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Pokiaľ si dobre pamätá, mestská rada tento prenájom 

neodporučila. Konštatoval, že Rada starostov k tomuto bodu pripomienky nemala. 

––-     ––-     ––- 

 

32. Dlhodobý prenájom pozemkov v MČ Košice – Dargovských hrdinov 

 

p. Andrejčák, starosta MČ Dargovských hrdinov -  Jedná sa o dlhodobý prenájom pozemkov 

na výstavbu prístreškov MHD pre príslušnú firmu na 15 rokov. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne 

pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

33. Zrušenie uznesenia MZ č. 702 z 16.12.2008 – návrh 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Išlo o uznesenie týkajúce sa pozemkov v areáli ZOO za 

účelom ich vysporiadania, aby bolo možné realizovať investičné zámery. Išlo 

o výstavbu rôznych pavilónov – všetko je to rozpísané v dôvodovej správe. Na jednej 

parcele je veľa spoluvlastníkov. Celková výmera tejto parcely je 1618 m2, odkúpených 

je 1257 m2 a na zvyšných 288 m2 sú dvaja spoluvlastníci a tí si dali podmienku, že 

mestu to predajú iba v tom prípade, keď mesto odkúpi všetky pozemky, ktoré majú 

v celom areáli. Tých pozemkov je dosť veľa. Mesto navrhuje dať celú vec na súd na 

zrušenie podielového spoluvlastníctva. 

 

p. Kupec, starosta MČ Kavečany – Nehovoril na mikrofón. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Nakoľko starosta MČ Kavečany nemal námietky, 

konštatoval, že k predloženému materiálu neboli žiadne pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

34. Opravy a zmeny uznesení MZ v Košiciach 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Ide o opravy v troch uzneseniach. Konštatoval, že 

k tomuto bodu neboli žiadne pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

35. Zámeny pozemkov 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov –  Ide o dve zámeny pozemkov.  

1. Zámena pozemku v k. ú. Južné mesto vo vlastníctve mesta Košice za pozemok v k. ú. 

Južné mesto vo vlastníctve Mgr. Evy Krškovej s finančným vyrovnaním v prospech 
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mesta. Zámena sa uskutočňuje na základe žiadosti p. Krškovej, lebo má záujem 

rekonštruovať túto budovu. 

2. Zámena pozemku v k. ú. Stredné mesto vo vlastníctve mesta Košice za pozemky v k. 

ú. Grunt v podielovom spoluvlastníctve Margity Kelbelovej v podiele 2/30 k celku.  

Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne pripomienky. 

––-     ––-     ––- 

 

36. Odpredaje nehnuteľností v majetku mesta Košice 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – V tomto bode je zahrnutých 13 odpredajov.  

36/1 Predaj pozemkov pod garážami v užívaní fyzických osôb. 

36/2 Predaj spoluvlastníckeho podielu mesta Košice ¾ k celku na   

nehnuteľnosti  (dom, vrátane pozemku)  na ulici Timonova č. 1 v Košiciach pre   

Jozefa Veselovského. 

36/3 Predaj budovy a pozemkov na Hemerkovej ulici č. 28  v Košiciach pre Nadáciu 

DeDo – Solidarita s deťmi detských domovov. 

36/4  Predaj pozemkov v k. ú. Terasa v lokalite IBV nad Popradskou ulicou. 

36/5 Predaj pozemku v k. ú. Terasa  pre RNDr. Jána Nemčíka  a Tatianu Nemčíkovú  

do podielového spoluvlastníctva v podiele ½ k celku pre každého. 

36/6 Predaj pozemkov v k. ú. Brody  vo vlastníctve mesta Košice pre  Ingeborg Nicol 

Kavečanskú a Branislava Kubániho do podielového spoluvlastníctva  pre každého v 

podiele ½ k celku.  

36/7 Predaj budovy a pozemkov v k. ú. Jazero pre SZITI s.r.o. 

36/8 Predaj budovy a pozemku v k. ú. Barca pre Oázu – nádej pre nový život, n.o. 

36/9 Predaj pozemkov v k. ú. Nižný Klátov pre Martina Vaľa – VAMAR. Tento bod 

ako jediný neprešiel schválením zastupiteľstva. Táto firma má pozemky od mesta 

v dlhodobom prenájme. Jedná sa o pozemky mestských lesov a odkúpenie žiada 

z dôvodu, aby mohla získať eurofondy. Stanovisko hlavnej kontrolórky je, že 

výhodnejšie je tento pozemok nepredávať, lebo cena je veľmi nízka. Pre orientáciu sa 

jedná o územie kde je Klatovianka. Je to za sídliskom KVP a Myslavou smerom na 

Jahodnú, teda medzi Myslavou a Klatovom. 

36/10 Predaj  pozemku  v  k. ú. Ružín  pre  Prof. Dr. Stanislava Jacka, CSc. a   PhDr. 

Tatianu  Jackovú   do   bezpodielového spoluvlastníctva. 

36/11 Predaj pozemku v k. ú. Košické Hámre pre Ing. Petra Ocelíka. 

36/12 Predaj pozemku v k. ú. Baška pre Štefana Siládiho. 

36/13 Predaj pozemkov v k. ú. Terasa v lokalite Čičky. Ide o predaj pozemkov, ktoré 

boli zabrané na záhradky. 

Konštatoval, že k tomuto bodu neboli žiadne pripomienky a Rada starostov berie 

všetky tieto materiály na vedomie. 

––-     ––-     ––- 

 

37. Rôzne 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Vrátil sa k požiadavke p. Halenára, ktorú už predniesol, 

aby sa zverejňovali zápisnice Rady starostov. 

 

p. Kažimír, starosta MČ Krásna -  Tiež si myslí, že zápisnice zo všetkých rokovaní orgánov 

by mali byť zverejnené na web stránke mesta. Rada starostov je síce orgán mestských 

častí, ale zápisnice treba zverejniť a v tomto duchu mu treba dať aj odpoveď.  
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Nesúhlasí tiež s tým, aby na Radu starostov chodili poslanci, či občania, lebo je to 

poradný orgán a možno že aj výkonný orgán, ako aj mestská rada a nebolo by šťastné 

schváliť to v takomto duchu, lebo tá výkonnosť by sa okamžite stratila. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – K tomu ani netreba prijímať uznesenie, alebo snáď 

takto: Rada starostov žiada zverejniť zápisnice z rokovaní  na webovej stránke mesta 

v príslušnej položke Rady starostov. Zatiaľ je tam iba jej zloženie, treba tam dokladať aj 

zápisnice. Bol by rád, keby tam boli všetky, od začiatku. Keby sa dal termín, že od 

1.1.2010, tak p. Halenár si bude myslieť, že čo do roku 2010 na Rade starostov 

schvaľovali.  

Rozhodol, že to predsa len bude formou uznesenia. 

 

Hlasovanie č. 3: za 15, proti -, zdržal sa -. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Konštatoval, že uznesenie bolo schválené. 

 Pokračoval v bode rôzne. 

Začiatkom júla dostal email od Slovenskej gymnastickej federácie k zámeru 

usporiadania 3. gymnastického festivalu zlatého veku v roku 2012 v Košiciach. Mal 

informáciu, že boli oslovené aj ostatné mestské časti. Následne dostal list od p. 

Krajňáka, vedúceho Kancelárie primátora, aby ho informoval, aké stanovisko zaujala 

Rada starostov k možnej finančnej a organizačnej spoluúčasti mestských častí. 

Odznel názor, že Rada starostov by sa mala k tomu vyjadriť až po komunálnych 

voľbách, najneskôr v roku 2011. 

 

Hlasovanie č. 4: za 15, proti -, zdržal sa -. 

 

p. Beca, starosta MČ Vyšné Opátske – Ide o návrh zrýchlenia rokovania Rady starostov, ktorý 

predniesol na minulom rokovaní. Podľa jeho návrhu by sa dalo rokovanie Rady 

starostov urýchliť tak, že prvý bod rokovania Rady starostov by znel zostavenie 

programu. Pozvánka by bola iba k zostaveniu programu najbližšieho zastupiteľstva a on 

by napríklad povedal, že chce vystúpiť k bodu 10 a 11. Ďalší by povedal, že hovoriť 

k bodu č. 3 a tak by sa zostavil program, ktorý ich zaujíma s bodmi, ku ktorým chcú 

niečo povedať. Bolo by to rýchlejšie a bavili by sa iba o veciach, o ktorých rozprávať 

chcú. Ostatné body by brali tak, že k ním nemajú žiadne pripomienky a berú ich na 

vedomie. Možno by pomohlo, keby všetci vedeli, že sa stretnú o 8.30 hod a nebude to 

trvať dlhšie ako pol hodiny, tak si ten čas budú vedieť skôr zariadiť.  

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – To je ich interná vec a ak sa na tom dohodnú, tak to 

takto bude. Návrh je konštruktívny a nemá s tým problém. Problém je vtedy, ak nie 

všetci kolegovia majú program. V tom prípade si buď povedia, že majú smolu, ale to by 

nebolo korektné, preto sa potom musia prejsť tieto body, resp. musia sa aspoň prečítať. 

Návrh p. Becu predpokladá, že každý z prítomných má všetky materiály k dispozícii, 

prešiel si ich a vie, k čomu chce diskutovať. 

 

p. Betuš, starosta MČ Sídlisko Ťahanovce – Mal tri veci. 

1. Upozornenie pre náčelníka Mestskej polície, aby zvýšili dohľad na školách 

a materských školách, pretože obyčajne v tomto čase dochádza k vandalizmu na týchto 

objektoch: prejavy nenávisti ku škole, rozbíjanie okien, rozkopávanie dverí. Preto by 

na porade mal dať príkaz, aby sa tento dohľad zvýšil.  

2. Ďalej, aby bola služba na prechodoch.  
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3. Tiež je to každoročný horor v súvislosti s prvým školským dňom a týždňom pre 

Dopravný podnik mesta Košice, aby výprava autobusov nezlyhala, aby všetko 

fungovalo, lebo hlavne v mestských častiach Sídlisko Ťahanovce, Dargovských 

hrdinov prežívajú hrozné chvíle. Vysoká kritika, nadávanie, kolóny. Vie, že tomu sa 

nedá celkom zabrániť, ale ide o to, aby autobusy fungovali, aby to všetko šľapalo, aby 

šoféri boli tam, kde majú byť. 

 

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Sú tu ešte materiály, ktoré boli doplnené priamona 

rokovaní Mestskej rady.  

1. Zmena Organizačného poriadku MMK  - návrh na začlenenie Útvaru hlavného 

kontrolóra do štruktúry obecného úradu. Je to v zmysle novely zákona 369/1990 Zb. 

o obecnom zriadení. 

2. Petícia za zachovanie národnej kultúrnej pamiatky a ekologického náleziska pevnosť 

bastionová v Košiciach. Návrh na uznesenie je tam klasický, že berie na vedomie. 

3. Návrh na určenie volebných obvodov a počet poslancov v nich volených. Návrh je 

v zmysle toho, čo bolo pred 4 rokmi. Nie sú žiadne zmeny. 

 VO č. 1  Sever, Kavečany, Džungľa     5 poslancov 

 VO č. 2  Ťahanovce, Ťahanovce – Sídlisko    5 poslancov 

 VO č. 3  Šaca        1 poslanec 

 VO č. 4  Luník IX       1 poslanec 

 VO č. 5  Barca, Šebastovce, Poľov     1 poslanec 

 VO č. 6  Lorinčík, Pereš, Myslava     1 poslanec 

 VO č. 7  Západ       8 poslancov 

 VO č. 8  Juh        5 poslancov 

 VO č. 9  Krásna       1 poslanec 

 VO č. 10  Staré mesto       5 poslancov 

 VO č. 11  Nad jazerom      5 poslancov 

 VO č. 12  Dargovských hrdinov     6 poslancov 

 VO č. 13  KVP       5 poslancov 

 VO č. 14  Košická Nová Ves a Vyšné Opátske   1 poslanec 

 Spolu        50 poslancov 

Sú tu ešte materiály z 51. Rady starostov, kedy neboli uznášania schopní, tam boli 3 

body 

 1. Atraktívna mestská verejná doprava pre prístupné mestá, 

 2. Zámena pozemkov v k.ú. Košice Hámre, 

 3. Predaj pozemku v k.ú.  Luník pre pastoračné centrum.  

 

––-     ––-     ––- 
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38. Záver  

  

p. Rusnák, predseda Rady starostov – Mimo mikrofón určil overovateľov zápisnice Ing. 

Miloša Becu a Františka Krištofa.  

––-     ––-     ––- 

 

Program 52. Rady starostov mesta Košice sa vyčerpal. Predseda Daniel Rusnák 

poďakoval prítomným za aktívnu účasť a rokovanie ukončil. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

               Daniel Rusnák 

        predseda Rady starostov 

 

 

 

 

 

 

 

Zápisnica vyhotovená dňa 28. 8. 2010 

Za správnosť: Mária Lapšanská 

 

 

 

 

 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Ing. Miloš Beca  .................................... Podpísal dňa: 07. 09. 2010 

 

František Krištof  ..................................  Podpísal dňa: 07. 09. 2010 
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